

# Healthy Relationships Webinars Webinaires - Relations saines



**The Healthy Relationships Project** is designed to provide principals and vice-principals with strategies in response to cyberbullying and cyberviolence in schools and social media across the province. Resources have been developed by the provincial principals' associations, Principal Association Projects, Leadership en action and Catholic Principals' Leadership Development | Ontario, in partnership with Victim Services Toronto.

Le projet Relations saines est conçu pour offrir aux directions et directions adjointes des stratégies leur permettant d'adresser les problématiques de la cyber intimidation et de la cyber violence dans les écoles et les médias sociaux partout en province. Les ressources du projet ont été développées par les associations provinciales de directions d'écoles (*Leadership en action, Principal Association Projects et Catholic Principals' Leadership Development | Ontario en partenariat avec Victim Services Toronto.*



## Paul Davis

Paul Davis has dedicated his 28-year career to IT/Cyber safety. Since his first presentation over nine years ago, he has spoken to over 620,000 students in four provinces and five states, along with the Ontario Provincial Police, Canada Border Services and the Department of National Defence. He provides a fact-based delivery on how parents/guardians and children can use technology safely, without falling into the pitfalls that can be associated with the internet.

## Online Safety for Grades 3-6: Guidelines for parents/guardians

Guest speaker, Paul Davis, will assist parents/guardians to

- understand the rules for online safety
- define responsible use of technology and
- learn about digital trails, cyberbullying, picture taking and sharing.

Paul will help parents/guardians understand where their kids should be online, in spaces that are safe, productive and educational. The focus will be building healthy relationships and creating positive digital citizens. Along with parents/guardians, principals and vice-principals will be provided with helpful resources to proactively address issues arising from online use.

## Sécurité en ligne de la 3e année à la 6e année : Conseils pour les parents/tuteurs

Notre invité pour ce webinaire, Paul Davis, vise à appuyer les parents/tuteurs en :

- développant leur compréhension des règles pour la sécurité en ligne
- définissant ce qu'est une utilisation responsable de la technologie et
- apprenant sur les empreintes numériques, la cyber intimidation, l'utilisation et le partage de photos.

Paul aidera les parents/tuteurs à mieux comprendre quand leurs enfants devraient être en ligne dans des espaces sécuritaires, productifs et éducatifs. Il mettra sur l'importance de développer des relations saines en tant que citoyens numériques. En plus d'offrir des conseils aux parents/tuteurs, les directions et directions adjointes bénéficieront aussi des ressources pour être plus proactif dans la lutte contre les incidents en ligne.

**Ce webinaire sera offert en anglais.**

## Dates

Tuesday, June 2<sup>nd</sup> from 2:00-3:00 p.m. EDT. / Mardi, 2 juin de 14 h à 15 h HAE  
Thursday, June 4<sup>th</sup> from 7:00-8:00 p.m. EDT. / Jeudi, 4 juin de 19 h à 20 h HAE

[REGISTER](#)